
Skolebestyrelsesmøde 07.06.2023 

Tidspunkt: kl. 17.30 – 19.30. Sted: Personalerummet. Mødet afsluttes med spisning. 

Mødedeltagere:  

Christine Kildevæld, Frans Rossing Andersson, Helle Liske Rosenvinge, Kenneth Sneskov Ravn, Lise 
Bundgaard-Jacobsen, Maria Josefine Skjøtt Stagis Andersen, Kristine Schou Madsen, Merete Bruun 
Kristiansen, Mette Sun Otte, Michael Mølgaard Koch-Mikkelsen  

Afbud: Jørn Skovmand Andersen, Anne Rosborg Wegener 

Referent: Michael 

 

 

1. Gensidig orientering  
a. Nyt fra ledelsen 

Herunder status på 3. årgang samt elevtal for kommende 0- årgang 

• Kunstinstallationen er i denne uge opført i skolegården ”Det bølgende rum” nr. 1 af 5 
såkaldte telte. Fernisering den 21. juni. 

• 36 elever pt. til kommende bh. 

• Økonomi: endelige budgettal udmeldes fra forvaltningen 5. september. 
Pt forventes et underskud på ca. 350.000 kr. blandt pga. mindrebevilling på Dus i K 
end budgetteret samt merudgift til vikar. 

• Resultatet af Trivselsmålingen er tilgængelig, teamene arbejder med målingen, og 
den overordnede Trivselsmåling gennemgås efter sommerferien i SB.  

• Skolefest. pt. underskud på 12.000 kr. 

• Status 3. årgang.  

• Otte henvendelser fordelt på tre typer: bekymringer for eget barn, opfattelse af at 
en bestemt farvekombination var en udtryk for en valgt klasse samt utilfredshed 
med en lang proces. Ledelsen melder klasseresultatet ud og tager den efterfølgende 
dialog med forældre.   

• Personalet har brugt meget tid på kommunikationen til et fåtal af forældre, som har 
henvendt sig hyppigt skriftligt i deres frustration. SB er bekymret for, hvorledes den 
skriftlige kommunikation fra forældre påvirker personalets trivsel.       

• SB foreslår udsendelse af procesoversigt til forældrene.  

• SB bakker op om processen. 
b. Nyt fra elevrådet 

Henvendelse til SB ang. mikrobølgeovn til frokosten i skole. Bestyrelsen vurderer ikke, at 
mikrobølgeovne er hensigtsmæssigt. Forventninger til forældrene i forhold til frokost blev 
drøftet. SB vil gerne i dialog med elevrådet omkring andre initiativer.   

c. Nyt fra MED 

2. Skolebestyrelsens møder 
Med udgangspunkt i Marias besked efter sidste bestyrelsesmøde drøftes følgende i plenum: 
- Kan Marias oplevelse på sidste møde genkendes?  
- Hvad er vigtigt i processen/i samtalen for bestyrelsens medlemmer, når vi drøfter emner? 
- Hvordan sætter vi punkter på dagsorden? 



- Er der behov for at samle op på de aftaler, vi har omkring bestyrelsesarbejdet? 
- Er der brug for noget andet end det, vi gør i dag? 
 
Drøftelser: 

• Vedr. dagsorden. Ønske om mere kvalificeret dagsorden udsendt i god tid. Forslag om 
dagsordens kategorier eks. info, drøftelse og beslutning, samt tidsrum. 

• De forældrevalgtes rolle: Hvordan bringes de mere i spil  

• Forslag om Tilsynsårshjul  

• Hensigt: SB har et ønske om at gøre en forskel for skolen samt skolens personale.  
 

3. Den gode overgang – opsamling 
Opsamling på punkt fra sidste møde, hvor særligt den gode overgang omkring K-afdelingen 
manglede at blive drøftet ordentligt.  
 
Flyttes til næste møde. 

4. SB-seminar 
- Præsentation af drøftelserne fra seminaret. 
- Prioritering af opgaver for resten af bestyrelsesperioden. 

 
Flyttes til næste møde. 

5. Input til kommende møde i SFR (Skolebestyrelsernes FællesRåd) 
Til Marias deltagelse på kommende møde i SFR den 20. juni ønskes input på: 
Debat om trivsel blandt skolebørn. Hvilken rolle kan og skal skolebestyrelsen spille? 
Lige nu er der en tendens til at mobiltelefoner pludselig fylder meget helt op i Folketinget, men 
hvis telefonerne er et problem er det så ikke et problem for skolebestyrelsen? 
Ikke for at punktet skal fortabe sig i diskussioner om telefoner, men for at sige, at vi måske kan få 
en god vekselvirkning mellem diskussion af principielle spørgsmål og konkrete 
implementeringsspørgsmål. 
 
SB bakker op omkring, at skolen fortsat har handlemuligheder for egne pædagogiske tiltag og 
regler på området.  

6. Evt. 
Evaluering af skolefesten 2023 sættes på dagsorden på første møde efter sommerferien. 

7. Kommunikation på baggrund af dagens møde  
Forslag til punkter til kommende møder: 

• Frokost i skolen. Forventninger til forældre og til skole i de forskellige afdelinger. Indsigt i 
skolen.  

• Evaluering af forløbet omkring 3. årgang med henblik på hvad der kan læres af forløbet.  

• Tilsyns årshjul 

 

 


